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PROTOKÓŁ NR 3.2025 

Komisji Rewizyjnej 

 Rady Miejskiej w Bolesławcu 

 

Komisja odbyła się w dniu 5 czerwca 2025r. w godzinach: 1500 – 1715 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Bolesławcu, ul. Rynek 1,  98-430 Bolesławiec 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji – Aneta Kmiecik-

Gwizdek.  

Przewodnicząca stwierdziła, iż obecni są wszyscy członkowie komisji - obrady 

prawomocne (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

Ponadto w obradach udział wzięli: 

Skarbnik Gminy – Anna Grela, 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Artur Dulski. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad komisji był znany (w załączeniu).  

Nikt nie wniósł zmian do porządku, w związku z powyższym Przewodnicząca 

Komisji przeszła do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 5 członków komisji. 

Wyniki głosowania:   

ZA – 5, Przeciw – 0, Wstrzymujących się – 0. 

W związku z powyższym, Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek 

obrad.  

 

3. Wydanie opinii na temat sprawozdania finansowego za rok 2024, w tym:  

1) sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2024, w tym roczne 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego Gminnego Centrum Kultury 

w Bolesławcu, informacji o stanie mienia komunalnego gminy; 
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2) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za rok 2024; 

3) stanowisko komisji; 

4) wniosek komisji w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Bolesławiec z tytułu wykonania budżetu. 

 

Przewodnicząca przekazała głos Skarbnikowi Gminy – Annie Grela.  

Skarbnik przedstawiła sprawozdanie finansowe oraz poinformowała o pozytywnej 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, gdzie RIO zwróciło uwagę na 

niewykonanie działania tj. niewykonanie linii energetycznej na baszcie.  

Skarbnik poinformowała, że dokumentacja techniczna jest w trakcie 

przygotowania, wobec tego zadanie ponownie zostało wprowadzone.  

Następnie została otwarta dyskusja, w której padały pytania w zakresie: 

- oświaty i wychowania – komisja zapytała o ponoszone wydatki i dochody, 

- wpływy z podatków do budżetu gminy,  

- możliwość zabezpieczenia się przed „niechcianym spadkiem”, 

- ponoszone koszty na energię elektryczną, w tym na oczyszczalnię ścieków i 

oświetlenie uliczne. W tym miejscu Skarbnik poinformowała, że gmina jest przed 

podpisaniem nowej umowy na energie elektryczną. Przewodnicząca Komisji 

zwróciła uwagę, że energia elektryczna również ma wpływ na koszty wody i 

ścieków,  

- dotacja dla Gminnego Centrum Kultury – komisja zapytała, czy zostały 

przekazane dodatkowe środki. w odpowiedzi Skarbnik poinformowała, że nie.  

- obsługa długu publicznego – jest to spłata kredytów,  

- różne rozliczenia – są to m.in. dotacje dla powiatu, rezerwa dla zarządzania 

kryzysowego,  

- pomoc dla cudzoziemców  - dotyczy m.in. zajęć wspomagających dla obywateli 

z Ukrainy są to zajęcia m.in. z  j. polskiego,  

- kultura fizyczna – w tym miejscu podjęto temat stowarzyszeń sportowych (LKS) 

z terenu gminy,  

- wydatkowanie środków z działu alkoholowego - Skarbnik poinformowała, że jest 

katalog na co można wydatkować środki m.in. na półkolonie, szkolenia co jest 

przeprowadzane,  

- pomoc psychologiczna – podjęto temat problemu z zatrudnieniem psychologa,  
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- planowana kontrola RIO – Skarbnik poinformowała, że planowo 2027 roku,  

- wyposażenie nowo wybudowanego przedszkola samorządowego w Bolesławcu  

  

Komisja po przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania budżetu gminy, 

przeszła do omówienia informacji na temat minia komunalnego. Po zapoznaniu 

się z mieniem komunalnym omówiono sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego Gminnego Centrum Kultury w Bolesławcu, gdzie głównie pytano o 

wydatki i należności GCK.  

Po przeanalizowaniu sprawozdań Przewodnicząca Komisji przeszła do 

wydania pozytywnej opinii na temat sprawozdań.  

W głosowaniu brało udział 5 członków komisji. 

Wyniki głosowania:   

ZA – 5, Przeciw – 0, Wstrzymujących się – 0. 

Następnie Komisja przeszła do wypracowania stanowiska na temat 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec z tytułu 

wykonania budżetu (sporządzenie wniosku do RIO w Łodzi – wniosek stanowi 

załącznik do protokołu).  

Komisja w drodze głosowania przychyliła się do udzielenia absolutorium 

dla Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec.  

W głosowaniu brało udział 5 członków komisji. 

Wyniki głosowania:   

ZA – 5, Przeciw – 0, Wstrzymujących się – 0. 

 

4. Sprawy różne. 

Komisja podjęła następujące tematy: 

- zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej -  Przewodnicząca Komisji – 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, zgłosiła radnego Kosmę Świergla na funkcje zastępcy 

przewodniczącego komisji. Radny wyraził zgodę. Następnie w drodze 

głosowania komisja jednogłośnie przychyliła się do propozycji.  

(ZA – 5, Przeciw – 0, Wstrzymujących się – 0), 

- kolejna kontrola komisji – Przewodniczący Rady – A. Dulski, zapytał czy 

komisja przewiduję kontrolę stawki za wodę – w odpowiedzi Przewodnicząca 

Komisji poinformowała, że tak.  

 Więcej tematów nie podjęto.  
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5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zamknęła 

posiedzenie komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji  

 

Aneta Kmiecik-Gwizdek  

 

protokół sporządziła 

 

insp. M. Kaczmarczyk  

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności  

2. Porządek obrad  

3. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za rok 2024. 

4. Wniosek Komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i 

Gminy Bolesławiec z tytułu wykonania budżetu 

 

 

 


